




Bulletin des membres

Section locale 1751

A.I.M.T.A.

Association internationale des machinistes et des
travailleurs et travailleuses de l'aérospatiale

 @aimta1751

012-2020

www.aimta1751.ca

NOMINATION: INTÉRIM-PRÉSIDENT COMITÉ D'ATELIER MAINTENANCE AIR CANADA

À tous les membres de la Section Locale 1751

Chers membres,

C'est avec tristesse que la section locale vous annonce le départ d'Alain Sawyer de son poste de président du comité d'atelier-maintenance Air Canada. Les élections ayant lieu très bientôt (tel que spécifié dans le bulletin 7). La section locale a mise en place une solution temporaire afin d'assurer le maintien du service envers les membres.

***La nomination de CRAIG MCCULLOCH a été fait
par la section locale comme intérim.***

Merci de vous joindre à nous pour remercier le confrère Sawyer pour ses services rendus et pour sa grande générosité. De plus, veuillez nous aider à assister le confrère McCulloch à fournir les meilleurs services possibles aux membres de la maintenance.

Solidairement,

David Bordeleau
Secrétaire-archiviste
archiviste@aimta1751.ca



Member's Bulletin

Local Lodge 1751

I.A.M.A.W

International Association Of Machinists And
Aerospace Workers

 @aimta1751

012-2020

www.aimta1751.ca

NOMINATION: AC MAINTENANCE SHOP COMMITTEE PRESIDENT BY INTERIM

To all local lodge 1751 members

Dear members,

It's with sadness that the local lodge announce the departure of Alain Sawyer as the shop committee president for the Air Canada maintenance group. The election will be held very soon for a replacement (as announced in bulletin 7). Your local lodge have already put in place a temporary solution to insure the services profited to the members.

The nomination of CRAIG MCCULLOCH as been done by the local lodge as interim.

Please join us to thank our brother Sawyer for all the services provided and his great generosity. And please help us in assisting the brother McCulloch in providing the best services to all the maintenance members.

In solidarity,

David Bordeleau
Secretary-recorder
archiviste@aimta1751.ca